

专家简介



Andrea Salmaso, 拥有帕多瓦大学药学系药理学学位, 是国际标准化组织 ISO / TC76 / WG2 专家委员会成员, 该委员会主要研究用于非处方药和注射剂的刚性容器系统和相关附件。他还是专家委员会、技术委员会成员, 负责 U4201 装置的非活性医学, 输血和生物评估。在质量保证领域积累了长期的经验后, 他加入了欧璧, 在预灌封注射器厂担任质量保证经理。现为斯蒂瓦那托集团企业监管事务经理。

Degree in Pharmacy at the Faculty of Pharmacy, Department of Pharmaceutical Sciences, University of Padua, Andrea Salmaso is member of Expert international commission ISO / TC76 / WG2, rigid container systems and related accessories for Parenterals and injectables, Expert Committee UNI - Technical Commission U4201 Dispositivi non-active medical, transfusion, biological evaluation. After a long experience in Quality Assurance he joined Ompi where he hold the position of Quality Assurance Manager in prefillable syringes plant. Now is Corporate Regulatory Affairs Manager for the whole Stevanato Group.



Alessandro Morandotti, 电子工程背景，帕多瓦大学生物医学应用和设备硕士Alessandro Morandotti自2001年以来一直在欧璧的不同岗位任职：生产经理，过程开发经理，特殊项目负责人，技术和质量保证前端组织。他现在担任注射器产品经理。这些年来，他对斯蒂瓦那托集团的贡献至关重要，他长期积累的经验对公司的业绩产生了巨大的影响。作为产品经理，他现在负责许多项目，旨在为制药公司开发和提供创新的解决方案。

Background in Electronic Engineering with a master in Biomedical applications and Devices at University of Padua. Alessandro Morandotti has been working in OMPI since 2001 covering different positions: Production Manager, Process Development Manager, Special Projects Leader, Technical & Quality Assurance Front End organization and he is now Product Manager Syringes. His contribution has been fundamental during all these years in Stevanato Group, strongly impacting the results of the company thanks to the experience gained over time. As Product Manager Syringes, he is now in charge of many projects with the aim to develop and provide innovative solution to pharma companies.



Paolo Golfetto, 斯蒂瓦那托集团药物输送系统业务开发经理。他从最初的客户需求到最终的工业产品验证,负责管理所有的新产品设计、测试和开发活动, 与许多玻璃技术专家、工艺工程师和设计师相互协调工作。Golfetto 先生管理的团队还负责为客户端与技术或工艺问题的解决方案提供有关的工程支持和协助。作为 PDA 的成员, Golfetto 先生在医疗行业组织和协会中发表过大量的演讲和讲座; 此外, 他还是该领域一些重要杂志的论文作者。

Mr. Golfetto is the Drug Delivery Systems Business Development Manager of Stevanato Group. He manages all the new products design, testing and development activities starting from the initial Customer requirements to the final industrial product validation, with the coordination of many experts in glass technology, process engineers and designers. The Team managed by Mr. Golfetto is also responsible for the engineering support and assistance related to the solution of technical or process issues at Customer' s side. Member of PDA, Mr. Golfetto provides presentations and lectures widely in the healthcare industry Organizations and Associations; furthermore, he is the author of some papers for important magazines in the field.



Gaetano Baccinelli, 斯蒂瓦那托集团工程部门 Optrel 公司的销售经理, 该部门专业生产注射用药物类产品的检测机。他曾于就职于该领域一著名意大利集团的美国分公司, 该公司也是这一领域的全球领导者。他作为售后部门的一名熟练的工程师, 在该公司任职 7 年之久 (1992-1999)。他曾担任售后服务部经理, 并在日本和美国市场的主要检验系统公司担任区域销售经理。Gaetano 为斯蒂瓦那托集团带来了丰富的知识和合格的技能, 为 Optrel 和斯蒂瓦那托工程系统的改进做出了巨大的贡献。

Sales Manager of Optrel, company of Stevanato Group's Engineering Division, specialized in manufacturing inspection machines for parenteral products. He spent seven years from 1992 to 1999 working in the USA branch of a well-known Italian group worldwide leaders in those field as skilled engineer into the after Sales Dept. He worked as manager of the After Sales and Service Dept. and as Area Sales Manager for leading companies in inspection systems following Japan and USA market. Gaetano has brought into Stevanato Group a deep knowledge and qualified skills, strongly contributing to the improvement of Optrel and Stevanato Engineering Systems.